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Protokół Nr 21/2021 

z posiedzenia komisji samorządowej odbytego w dniu 23 czerwca 2021r. 

 

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Renata Błaszczyk                                    

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności  

do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu komisji udział wzięli Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Strąk oraz  

w zakresie spraw merytorycznych Kierownik Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Pierzchnicy Paweł Strząbała. 

Porządek posiedzenia: 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Pierzchnica, 

b. określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga szkolnego, 
psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego, doradcy zawodowego oraz 

nauczyciela oddziału przedszkolnego pracującego z grupami dzieci 6 letnich i 

młodszych, w szkole prowadzonej przez gminę Pierzchnica, 

c. określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Pierzchnica w roku 

szkolnym 2021/2022, 

d. określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego, 

e. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu opracowania i 

realizacji „Strategii Ponadlokalnej dla Gmin: Busko-Zdrój, Chmielnik, Gnojno, 

Pierzchnica, Raków i Szydłów do roku 2030”. 

2. Ocena funkcjonowania służby zdrowia w Gminie Pierzchnica za 2020r. 

3. Sprawy różne. 

 

Przewodnicząca komisji zaproponowała żeby punkt drugi porządku posiedzenia komisja 

przesunęła na początku z uwagi na to iż jest obecny kierownik SZOZ w Pierzchnicy. 

Członkowie komisji nie zgłaszali sprzeciwów w związku z tym przewodnicząca komisji 

poddała najpierw pod obrady komisji punkt ocena funkcjonowania służby zdrowia w Gminie 

Pierzchnica za 2020r. 

 

Ad.2. Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji temat ocena funkcjonowania służby  

          zdrowia w Gminie Pierzchnica za 2020r. poinformowała, że członkowie komisji 

otrzymali w materiałach na sesję projekty uchwał w sprawie: 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  w   

   Pierzchnicy za 2020 rok; 

- oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  w  

   Pierzchnicy. 

Poprosiła Kierownika Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy o informację 

w sprawie funkcjonowania służby zdrowia w gminie za rok 2020.  
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Kierownik Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy Paweł Strząbała 

poinformował, że działalność Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w roku 2020 była 

narzucona przez Sanepid w związku z pandemią koronawirusa. Przez cały rok byli 

przyjmowani pacjenci w rygorach narzuconych przez Sanepid nawet wtedy kiedy inne 

przychodnie były zamknięte. Pod względem finansów powiedział, że zakład jest do przodu co 

pokazuje sprawozdanie finansowe, pomimo tego, że bardzo podrożały ceny artykułów oraz 

sprzętu jednorazowego użytku. Zaoszczędzono na tym, bo nie były robione badania usg, nie 

były robione badania rtg, zaoszczędzono również na badaniu krwi, które spadło dosyć znacznie 

w porównaniu do normalnego okresu. Powiedział, że były dodatkowe pieniądze dla 

podstawowej opieki zdrowotnej z tego tytułu, że był covid-19 ale to była kwota 600 zł 

miesięcznie na zakup sprzętu jednorazowego użytku co nie pokrywało zwiększonych kosztów. 

Podsumował, że rok 2020 był to rok bardzo dziwny udało się przetrwać, od marca tego roku 

ośrodek jest otwarty dla pacjentów i starają się wracać do normalności. 

Odnośnie sprawozdania finansowego powiedział, że jak będzie potrzeba to zatelefonuje i 

przyjdzie księgowa i przedstawi.  

Przewodnicząca komisji poinformowała, że nie ma potrzeby żeby angażować głównego 

księgowego. 

Informacja na temat funkcjonowania Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Pierzchnicy za 2020 rok  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Przewodnicząca zaproponowała żeby przejść raczej do spraw bieżących, bo to jest 

istotne dla pacjentów. 

 Burmistrz poinformował, że na komisji budżetowej, która odbyła się wczoraj padła 

sprawa żeby stworzyć możliwość zarejestrowania się też przy okienku nie tylko telefonicznie. 

 Kierownik powiedział, że przed pandemią jak przyszedł do pracy to o godzinie 5.30 

ustawiała się kolejka do rejestracji i ci co stali, to się zarejestrowali do lekarza a ci co nie wstali 

tak wcześnie i nie przyszli z różnych przyczyn nie mieli możliwości się zarejestrować. Dodał, 

że z tego korzystali przeważnie osoby starsze. Powiedział, że system rejestracji telefonicznej 

jest bardziej sprawiedliwy, bo kto zadzwoni jest od razu ustawiany w kolejce. Jak będą wolne 

miejsca do lekarza to pacjent zostanie zarejestrowany przy okienku. Sprawa jest taka czy jak w 

tej chwili otworzy się okienko do rejestracji to pojawia się pytanie czy najpierw rejestrować 

ludzi stojących przed okienkiem czy najpierw rejestrować ludzi przez telefon. Wprowadzić 

rejestrację najpierw przed okienkiem to wraca się do tego co było, że kolejki będą od wczesnych 

godzin rannych. 

 W dyskusji w temacie rejestracji komisja ustaliła żeby utrzymać rejestrację telefoniczną. 

Są uwagi ludzi do takiej rejestracji ale to mogą być pojedyncze przypadki i te są nagłaśniane. 

Członkowie komisji proponowali żeby utrzymać taką rejestrację, która jest czymś nowym i 

trzeba czasu żeby ludzie się przyzwyczaili do tego i być może, że nie będzie uwag do takiej 

rejestracji. 

 Kierownik poinformował, że zakład podstawowej opieki zdrowotnej kończy 

szczepienia, bo nie ma szczepionek. Powiedział, że była sytuacja taka, że Rządowa Agencja 

Rezerw Strategicznych zabrała 30 dawek szczepionek i trzeba było odwołać 30 osób 

zapisanych do szczepienia. Poinformował, że dwoma dawkami zaszczepiono 625 osób a 

wszystkich szczepionek podano 1202. Powiedział, że na drugą dawkę szczepień szczepionki są 

i ci co otrzymali pierwszą szczepionkę będą zaszczepieni też drugą. 
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Po dyskusji w temacie funkcjonowania Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Pierzchnicy przewodnicząca komisji przystąpiła do wydania opinii o projektach uchwał. 

Zapytała czy członkowie komisji mają jakieś uwagi do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Pierzchnicy za 2020 rok. Uwag do projektu uchwały nie było w związku z tym poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji samorządowej w głosowaniu wzięło udział 5 członków komisji i 

za było 5 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Pierzchnicy za rok 2019. 

Następnie przewodnicząca komisji zapytała czy członkowie komisji mają jakieś uwagi 

do projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samorządowego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pierzchnicy. Uwag do projektu uchwały nie było w związku z 

tym poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji samorządowej w głosowaniu wzięło udział 5 członków komisji i 

za było 5 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie oceny 

sytuacji ekonomiczno-finansowej Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  w Pierzchnicy. 

 

Ad.1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Pierzchnica i poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że przyjęty przez radę projekt regulaminu na sesji 6 kwietnia 

br. został przekazany do Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Krakowie Państwowe 

Gospodarstwo Wodne Wody Polskie celem zaopiniowania. Regulamin został pozytywnie 

zaopiniowany z dwoma uwagami, które zostały wprowadzone a szczegółowo zostały opisane 

w uzasadnieniu do projektu uchwały. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Pierzchnica w 

związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Pierzchnica. 

 

Ad.1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga szkolnego, 

psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego, doradcy zawodowego oraz nauczyciela 

oddziału przedszkolnego pracującego z grupami dzieci 6 letnich i młodszych w szkole 

prowadzonej przez gminę Pierzchnica. Przeczytała projekt uchwały i poprosiła Burmistrza o 

informację w sprawie projektu uchwały. 



4 

 

 Burmistrz poinformował, że sytuacja wygląda w ten sposób, że niektóre rodzaje 

zawodów w oświacie nie mają określonego wymiaru godzin zajęć  tylko pozostawione jest to 

do określenia przez radę. To jest propozycja ilości godzin dla tych zawodów. W tych zawodach 

są zatrudnione osoby po kilka godzin tygodniowo. 

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że rodzice dzieci do lat 3 dopytują co gmina 

w tej sprawie może zrobić, bo chcą posyłać dzieci do innych gmin, bo wiadomo, że nasza gmina 

nie żłobka. Co zrobić żeby gmina dofinansowała  pobyt dzieci w żłobkach, bo podobno koszt 

wynosi 800 zł za miesiąc. Pytała czy co takiego w naszej gminie może być. Mówiła, że podobno 

są jakieś projekty, że gmina powinna napisać jakiś projekt i wtedy dostawałaby pieniądze na 

dofinansowanie dla tych rodziców co mają dzieci w żłobkach. 

 Burmistrz powiedział, że z tego co wie to są pieniądze na budowę żłobków. Można 

rozważyć uchwalenie dofinansowania  dla rodziców posyłających dzieci do żłobków ale to jest 

dofinansowanie z własnych środków. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie            

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga szkolnego, 

psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego, doradcy zawodowego oraz nauczyciela 

oddziału przedszkolnego pracującego z grupami dzieci 6 letnich i młodszych w szkole 

prowadzonej przez gminę Pierzchnica w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga szkolnego, psychologa, 

logopedy, terapeuty pedagogicznego, doradcy zawodowego oraz nauczyciela oddziału 

przedszkolnego pracującego z grupami dzieci 6 letnich i młodszych w szkole prowadzonej 

przez gminę Pierzchnica. 

 

Ad.1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Pierzchnica  w roku szkolnym 

2021/2022. Przeczytała projekt uchwały i poprosiła Burmistrza o informację w sprawie 

projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały jest 

konieczność uchwalenia takiej uchwały. Stawki ceny paliw są wzięte ze stacji paliw w 

Pierzchnicy, bo jest jedna stacja paliw, gdyby było więcej to brana byłaby średnia ze wszystkich 

stacji. Stawki ceny paliwa są potrzebne do wyliczenia rodzicom zwrotu kosztów przewozu do 

szkoły dziecka niepełnosprawnego, bo jest kilkoro takich dzieci w gminie gdzie dokonuje się 

zwrotu kosztów dowozu. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Pierzchnica  w roku szkolnym 2021/2022 w związku 

z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii 

o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 
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Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Pierzchnica  w roku szkolnym 2021/2022. 

 

Ad.1.d)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o dochodach gospodarstwa domowego i poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu 

uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że zmieniła się ustawa i jest obowiązek w drodze uchwały 

określić wzór wnioski o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego. Z dodatku mieszkaniowego w gminie korzysta aktualnie 2 osoby i 

żeby otrzymać taki dodatek to trzeba spełniać kryteria.  

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie określenia wzoru 

wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie 

kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie określenia 

wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego. 

 

Ad.1.e)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu opracowania i 

realizacji „Strategii Ponadlokalnej dla Gmin: Busko-Zdrój, Chmielnik, Gnojno, Pierzchnica, 

Raków i Szydłów do roku 2030” i poprosiła Burmistrza o informację w sprawie projektu 

uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że zawiązane zostało wstępne porozumienie z gminami 

wymienionymi w projekcie do opracowania Strategii Ponadlokalnej dla tych gmin. Cel jest taki 

żeby w ramach tego porozumienia można było ubiegać się o pieniądze dodatkowe z nowej 

perspektywy finansowej. Wstępne założenia do nowej perspektywy finansowej są 

opublikowane i ważnym elementem jest to, że wnioski z porozumień międzygminnych będą 

wyżej oceniane niż wnioski składane samodzielnie przez gminy. Strategia będzie 

opracowywana przez firmę, której trzeba będzie zapłacić i na to przeznacza się w budżecie 

środki. Po opracowaniu strategia będzie zatwierdzana przez rady poszczególnych gmin. Żeby  

dostać jakieś pieniądze to trzeba stwarzać sobie możliwości ich pozyskania. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu opracowania i realizacji „Strategii 

Ponadlokalnej dla Gmin: Busko-Zdrój, Chmielnik, Gnojno, Pierzchnica, Raków i Szydłów do 

roku 2030” w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za 

wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 7-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu opracowania i realizacji „Strategii 
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Ponadlokalnej dla Gmin: Busko-Zdrój, Chmielnik, Gnojno, Pierzchnica, Raków i Szydłów do 

roku 2030”. 

 

Ad.3.Sprawy różne. 

 Burmistrz poinformował, że w dniu dzisiejszym w urzędzie o godzinie 18.00 będzie 

spotkanie informacyjne w temacie pozyskiwania dofinasowania na wymianę pieców oraz 

termomodernizacji budynków. Pracownik w urzędzie będzie pomagał mieszkańcom w 

wypełnianiu wniosków o dofinansowanie z programu „Czyste Powietrze” z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska Gospodarki Wodnej w Kielcach. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S.Kielesiński                                                                    

                 Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                                          Renata Błaszczyk 

 

 


